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A C T A  
REUNIÓ DE JUNTA 
AFA Escola Pere IV 

2021/2023 
 
Acta núm.: 15 
Caràcter: Ordinària 
Data: 15 de març de 2023 
Hora inici: 19  hores 
Hora final: 20:45 hores 
Lloc: Telemàtica via Google Meet 
 
 
ASSISTENTS: 
 
Presidenta: Olga Torras 
 
Vicepresidenta: Maria Rosa Gili 
 
Secretari: David García  

 
Vocal de Festes: Esther Díaz 
Vocal Temps de Trobades i Biblioteca: Nuria Ferrer 
Vocal de Pedagògica: Clara Martínez 
Vocal d’Extraescolars: Maria Casal i Elisa Herrero 
Vocal de Menjador: Sílvia Domènech 
Vocal de Lleure en Família: Sergi Martín 
Vocal de Barri i Camins Escolars: Ramon Maria Altissent 
 
EXCUSEN LA SEVA ABSÈNCIA: 
 
Tresorer: Lázaro Quintana 
Vocal de Comunicació: Josep Maria Dempere 
Vocal de Diversitat: Vocalia vacant 
Vocal de Casals i Colònies: Elitza Ananieva 
 
 
ALTRES ASSISTENTS: 
 
Membres de les famílies: Aritz Akpan, Georgina Díez, Laura Ruiz, Mireia 
Corcoles, Marta Romero, Raquel de Haro, Sonia Cruces 
 
 
ORDRE DEL DIA 
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1. Aprovació de l’acta anterior 
2. Horari atenció secretaria AFA / CET10: procediment comunicacions 
3. Protocol d’entrada en dies de vaga 
4. Precs i preguntes 

 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
S’aprova per unanimitat l’acta de la reunió de la Junta anterior amb data 
22 de febrer de 2023.  
 
 

2. Horari atenció secretaria AFA / CET10: procediment 
comunicacions 
 
Les vocals d’extraescolars demanen si es pot aclarir l’horari que fa l’Esther 
Portillo perquè s’han trobat que les famílies no tenen clar si algunes 
comunicacions les han de fer a CET10 o a la secretaria de l’AFA ja que les 
extraescolars finalitzen més enllà de l’horari de finalització de l’Esther. 
 
La presidenta exposa que tal i com es va decidir a principis de curs, l’horari 
de l’Esther Portillo és fins a les 18:15 hrs i que quan hi haguessin assajos 
de Ballaruga l’horari seria fins que acabés l’últim assaig de Ballaruga. Els 
divendres el seu horari de finalització seria abans. 
 
Les vocals d’extraescolars comenten si potser no hauria de sortir més tard 
per tal que estigués durant l’horari d’extraescolars i la vicepresidenta 
comenta que s’hauria d’intentar que allargar aquest horari fos per un 
motiu justificat i no fer estar fins més tard a la secretaria només per si pot 
haver una consulta o pregunta puntual. 
 
Després de debatre-ho, les vocals d’extraescolars comenten que un horari 
de dilluns a dijous fins les 18 hrs i els divendres fins les 17:45 hrs seria 
suficient per les extraescolars. 
 
L’Olga comenta que no veu cap problema en proposar-li aquest horari a 
l’Esther Portillo i que ho parlaran amb ella. 
 
Un cop s’hagi definit l’horari, es comunicarà pels canals oficials i es serà 
molt rigorós amb el seu compliment. 
 
Es vota i es decideix per unanimitat que l’horari d’atenció al públic 
que hauria de fer l’Esther Portillo hauria de ser de dilluns a dijous 
de 8 a 11 i de 16 a 18 hrs i els divendres de 8 a 11 i de 16 a 17:45 
hrs. 
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3. Protocol dies de vaga 

 
Es comenta el malestar d’algunes famílies d’infantil amb el protocol que 
l’escola fa els dies de vaga i el neguit que tenen els infants quan veuen 
tot això perquè no entenen el que passa amb la porta mig tancada i sense 
que les famílies puguin accedir a l’escola com els dies que no hi ha vaga. 
 
També es comenta que a una de les vagues que hi va haver el curs passat 
alguns membres del professorat van dir als infants de primària que no 
havien d’anar aquell dia a l’escola perquè hi havia vaga i els van fer alguns 
comentaris que les famílies consideren que estaven fora de lloc. La 
presidenta comenta que aquest tema va sortir al Consell Escolar i que 
l’escola en absolut compartia aquest missatge i que potser s’havia 
malinterpretat per part dels infants. Igualment van dir que ho revisarien i 
parlarien amb el professorat d’aquest tema. 
 
Es vota i es decideix per unanimitat enviar un mail a la direcció de 
l’escola per parlar sobre el protocol d’entrada els dies de vaga i 
compartir des de l’AFA aquest malestar de les famílies. 
 
 

4. Precs i preguntes 
 

Una membre de la Comissió de Festes comenta que a Batukada porten als 
assajos als seus fills i filles i que després es queden sense supervisió, i 
comenta que això no pot succeir perquè es va decidir amb l’escola que 
aquests infants haurien de tenir un monitor per poder estar a l’escola mentre 
les famílies fan assaig de Batukada. La vocal d’extraescolar comenta que la 
cap d’estudis ja va contactar amb ella per fer-li saber aquest fet i comenta 
que es comunicarà a Batukada per tal que ho tinguin en compte. 

Es pregunta si hi ha alguna data per la pacificació de l’entorn escolar que va 
sorgir dels pressupostos participatius i el vocal de Barris i Camins escolars 
comenta que els hi havia comunicat que la licitació seria el mes de març i que 
l’inici de les obres s’esperava cap a l’estiu. 

La vocal de menjador comenta que amb motiu de la queixa d’una família que 
deia que feien menjar els infants en silenci, va decidir anar un dia a dinar al 
menjador i va comprovar que realment no els fan menjar en silenci, que en 
alguns moments de molt de soroll, baixaven les llums del menjador i després 
feien la tècnica de comunicar-se per mímica durant un parell de minuts, però 
en cap cas s’està mai en silenci del tot. Respecte a que els infants poguessin 
passar gana també va comprovar que podien repetir els plats sempre que 
volguessin.  
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El vocal de Lleure en família comenta que el proper 16 d’abril es farà una 
excursió al Garraf. 

El vocal de Barris comenta que els propers 1 i 2 de juliol es farà l’acampada 
en una casa de colònies a Osona amb pensió completa.  

La vocal de pedagògica comenta que les inscripcions a la Ballaruga ha estat 
molt positiu amb més de 260 infants inscrits i que de cara a les properes 
eleccions, era possible que es presentés una vocalia de caràcter compartida.  

Les vocals de festes i pedagògica comenten que faran un llistat de tot el que 
fa falta d’equips de llums i so i ho exposaran a la junta. 

La vocal de festes comenta que es celebrarà la diada de Sant Jordi el 
divendres 21 d’abril i que es farà una xocolatada. També diu que ja estan 
tramitats els permisos per a la festa de fi de curs. 

La vocal d’extraescolars comenta que s’hauria de preguntar a la vocal de 
Casals i Colònies com està el tema del casal i les colònies d’estiu. 

 

Pròxima Junta: 20 d’abril del 2023 a les 19:00 h. 

 

ACORDS 
 
1. S’aprova per unanimitat l’acta de la reunió de Junta anterior amb data 22 
de febrer de 2023. 
 
2. S’aprova per unanimitat que l’horari d’atenció al públic que hauria de fer 
l’Esther Portillo hauria de ser de dilluns a dijous de 8 a 11 i de 16 a 18 hrs i 
els divendres de 8 a 11 i de 16 a 17:45 hrs. 

 
3. S’aprova per unanimitat enviar un mail a la direcció de l’escola per parlar 
sobre el protocol d’entrada els dies de vaga i compartir des de l’AFA aquest 
malestar de les famílies. 
 
 
La Presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a Secretari, n’estenc aquesta 
acta. 

 
La Presidenta     El Secretari 
                                                                    
 
 
Olga Torres      David García  


